
                                                      Protokół  Nr XLIV /2013
z  XLIV  Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 25 lipca 2013 roku
                                             w sali Urzędu Miejskiego.

       
Ustawowa liczba Radnych   -    21 
Obecnych na   Sesji              -    19

                          Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad  XLIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z  XLIII Sesji Rady Miejskiej.
4. Informacja o stanie utrzymania miejskich terenów zielonych.
5. Rozpatrzenie uchwał: 
    1/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2013 rok,
    2 /w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanych nieruchomości położonych 
        w Łowiczu, w obrębie Łowicka Wieś,
    3/ w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa w drodze umowy 
        darowizny prawa własności nieruchomości położonych w Łowiczu obręb Kostka,
    4/ w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/481/2010 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 15 lipca
        2010 roku w sprawie ustanowienia i przyznawania dorocznej nagrody pn.” Gwiozda 
        Łowicko”,
    5/ zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
        za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
    6/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej 
        dla samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych.
 6. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
 7. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
 8. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
 9. Zakończenie obrad  XLIV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad.1.

Otwarcia  obrady  XLIV Sesji Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej Radny Henryk Zasępa. Powitał serdecznie Radnych oraz zaproszonych gości:
Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Miasta 
Pana  Bogusława  Bończaka,  Przewodniczących  Zarządu  Osiedli,  Sekretarza  Miasta  Panią 
Marię Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, 
Radcę Prawnego Panią Jolantę Służalską -Mrożewską, pracowników Urzędu Miejskiego, 
przedstawicieli mediów.
      Stwierdził,  że  na Sesji  Rady Miejskiej obecnych jest 19 Radnych, wobec czego 

podejmowane uchwały będą prawomocne.
Burmistrz Miasta zaprosił na sesje grupę żeńską piłkarską wraz z trenerem i kierownikiem 
drużyny oraz  przedstawicielami sportowymi, którym wręczono Listy gratulacyjne oraz 
upominki  z okazji awansu do I  ligi kobiet w Łowiczu.

                                                / lista stanowi  załącznik/

1



Pan Marek Boroski – Prezes Regionalnego Związku Pszczelarskiego w Łowiczu wręczył 
Burmistrzowi Miasta Łowicza dyplom z podziękowaniami  za „ wybitny wkład 
w rozwój polskiego pszczelarstwa i pomoc przy zorganizowaniu Targów Pszczelarskich 
w Łowiczu.
Pan K.J Kaliński – Burmistrz Miasta – podziękował za dyplom i stwierdził, że często 
wypowiadał się, że „ miasto Łowicz jest mlekiem i miodem płynące.”

Ad. 2.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że proponowany porządek obrad XLIV Sesji 
wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 
                                 Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie:
                                   18 „za” , 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  Rada  Miejska  w  Łowiczu  przyjęła 
jednogłośnie  porządek  obrad  XLIV Sesji.

Ad.3.

Protokół  z  XLIII  Sesji  został  wyłożony  w  Biurze  Rady  Miejskiej  oraz  na  sali  obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Sekretarzem XLIII Sesji był Radny Tomasz 
Charążka, który jest nieobecny na sesji ale nie zgłosił uwag. 
                     Radni uwag nie zgłosili do Protokołu z Sesji Rady.
       Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, Protokół 
z  XLIII Sesji zostaje  przyjęty bez zmian.
Przewodniczący Rady Miejskiej na Sekretarza XLIII Sesji Rady Miejskiej zaproponował 
Radnego Grzegorza Durkę , który  wyraził zgodę.

Ad.4.
Informację o stanie utrzymania miejskich terenów zielonych –  przedstawił  Pan Paweł 
Gawroński  Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.
                                       / stanowi załącznik/ 
                                    Pytań i uwag nie zgłoszono.
Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodnicząca Komisji 
Wanda Białas.
                                           / stanowią załączniki/
Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła  przedłożoną 
informację.

Ad.5.

1/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2013 rok – 
   przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek  Skarbnik Miasta.
                                           / stanowi załącznik/
                                         Pytań i uwag nie zgłoszono.
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Opinię  Komisji  Społecznej  –  przedstawiła  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Grażyna 
Sobieszek.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –przedstawił   Przewodniczący Komisji  Radny 
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.
Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
                                          / stanowią załączniki/
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały:
                                 18 „za” , 0„przeciw”, 1„wstrzymujący”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów 
                                  U c h w a ł ę  Nr XLIV/296/2013
2/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanych 
nieruchomości położonych   w Łowiczu, w obrębie Łowicka Wieś – przedstawiła  
Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.
                                         / stanowi załącznik/
                                     Pytań i uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna 
Grażyna Sobieszek.
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej –przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Leszek Plichta.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna 
Wanda Białas.
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
                                             / stanowią załączniki/
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały:
                                    19 „za” , 0„przeciw”, 0„wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdza, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie 
                                    U c h w a ł ę  Nr XLIV/297/2013 
3/Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu 
Państwa w drodze umowy  darowizny prawa własności nieruchomości położonych 
w Łowiczu obręb Kostka - przedstawiła  Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Gruntami.
                                                / stanowi załącznik/
                                            Pytań i uwag nie zgłoszono.
Opinię  Komisji  Społecznej  –  przedstawiła  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Grażyna 
Sobieszek.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny 
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.
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Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
                                              / stanowią  załączniki/                  
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował  przegłosowanie projektu uchwały:
                                      19 „za” ,0„przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie 
                                      U c h w a ł a  Nr XLIV/298/2013
4/Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/481/2010 Rady Miejskiej 
w Łowiczu z dnia 15 lipca  2010 roku w sprawie ustanowienia i przyznawania dorocznej 
nagrody pn.” Gwiozda  Łowicko” – przedstawił Pan Artur Michalak Naczelnik Wydziału 
Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki.
                                             / stanowi  załącznik/
                                         Pytań i uwag nie zgłoszono.
Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna 
Grażyna Sobieszek.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –przedstawił   Przewodniczący Komisji  Radny 
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.
Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
                                                   / stanowią załączniki/
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował  przegłosowanie projektu uchwały:
                                             18 „za” , 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie 
                                            U c h w a ł ę  Nr XLIV/299/2013
5/ Projekt uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty  za gospodarowanie odpadami komunalnymi – przedstawił 
Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.
                                       / stanowi  załącznik/
                                     Czy są pytania, uwagi.
Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna 
Grażyna Sobieszek.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny 
Leszek Plichta,
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.
Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  –  przedstawił  Przewodniczący  Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
                                                     / stanowi załącznik/
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował  przegłosowanie projektu uchwały:
                                           18 „za” , 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie 
                                          U c h w a ł ę   Nr XLIV/300/2013

4



 6/Projekt uchwały  zmieniającej  uchwałę w sprawie ustalenia stawek jednostkowych 
dotacji przedmiotowej  dla samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług 
Komunalnych – przedstawił  Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw 
Komunalnych.
                                           / stanowi załącznik/
                                       Pytań i uwag nie zgłoszono.
Opinię  Komisji  Społecznej  –  przedstawiła  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Grażyna 
Sobieszek.
Opinię  Komisji  Mieszkaniowej  i  Socjalnej  –przedstawił   Przewodniczący Komisji  Radny 
Leszek Plichta.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna Wanda 
Białas.
Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  –  przedstawiła  Przewodniczący  Komisji 
Radny Jacek Haczykowski.
                                            / stanowi załącznik/
                                          Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował  przegłosowanie projektu uchwały:
                                            19„za” , 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził , że Rada Miejska podjęła jednogłośnie
                                           U c h w a ł ę  Nr XLIV/301/2013                 
 Ad. 6. 

              Informację  o działaniach w okresie między Sesjami – przedstawił  Pan Krzysztof 
Jan Kaliński  Burmistrz Miasta.

                                               / stanowi załącznik/

Poinformował, że w dniu 11 lipca b.r. wręczono stypendia  dla 96 uczniów szkół 
podstawowych i gimnazjów. Stwierdził, że była bardzo ładna uroczystość w której 
uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny P. Gołaszewski oraz wiele  rodzin 
stypendystów. Ustalono bardzo wysoką poprzeczkę dla szkół podstawowych : średnia ocen 
5.5 oraz 5.0 dla gimnazjów.
Burmistrz Miasta poinformował, że w dniu 12 lipca b.r. uczestniczył w Ogólnopolskiej 
Olimpiadzie Młodzieży na placu przy Manufakturze w Łodzi. Otwarcia Olimpiady dokonał 
Pan Marszałek Województwa Łódzkiego Witold Stępień, uczestniczyli przedstawiciele 
wszystkich województw z kraju oraz  miast z całego województwa łódzkiego. 
Miasto Łowicz zostało uhonorowane  za zawody  Tekłondo. Pan K.Sobol współorganizował 
z miastem i Urzędem Marszałkowskim z naszym mieście w hali nr 2 zawody Tekłondo. 
Stwierdził, że Pana Kamila Sobola, który jest Wicemistrzem Świata należy zaprosić na sesje 
w miesiącu sierpniu b.r. celem przekazania Listu gratulacyjnego.
Burmistrz Miasta – poinformował, że w dniu 18 lipca b.r. wspólnie z Naczelnikiem 
Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki byli w Warszawie w Ministerstwie Kultury 
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 i Dziedzictwa Narodowego w sprawie utworzenia Szkoły Muzycznej o którą występowało 
kilka różnych podmiotów. Prowadzono  rozmowy w tym temacie z Dyrektorem Celedom 
w Ministerstwie Kultury, odwiedzono miasto Gąbin, w którym działa tego typu szkoła. 
Rozmawiano z Burmistrzem Miasta, Dyrektorem Szkoły, Skarbnikiem Miasta w sprawie 
możliwości utworzenia Szkoły Muzycznej.
Stwierdził, że w  sierpniu b.r. planowane jest przedłożenie Radnym uchwały intencyjnej 
w sprawie utworzenia Szkoły Muzycznej Samorządowej w Łowiczu.
Wcześniej były rozmowy o złożeniu wniosku do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego o utworzenie Szkoły Państwowej Muzycznej, ale okazało się, że nie tworzy się 
takich szkół od co najmniej 6 lat. Szkoła mogłaby powstać od 1 września 2015 roku
w Łowiczu Samorządowa Szkoła Podstawowa Muzyczna I Stopnia, subwencja jest 
trzykrotnie wyższa. Planujemy utworzyć szkołę w jednej ze szkół podstawowych  na terenie 
miasta. Młodzieży chętnej i uzdolnionej na terenie miasta i powiatu  jest dużo. 
Szkoła powinna kształcić fachowców do zespołów folklorystycznych i orkiestry miejskiej. 
Stwierdził, że jest to inwestycja w ludzi. Należy z następnym roku zorganizować konkurs na 
Dyrektora szkoły, który będzie organizował szkołę i kupował  instrumenty. 
Poinformował, że w budżecie miasta na 2014 rok należy zarezerwować pewną kwotę na ten 
cel.
Burmistrz Miasta poinformował, że Radny M. Trzoska złożył wniosek, aby Łowickie Boże 
Ciało zgłosić do Narodowego Instytutu Dziedzictwa jako Niematerialne Dziedzictwo 
Kulturowe. Zebrano ponad 3.000 podpisów  pod wnioskiem do czego zachęcali księża. 
Miasto z wspólnie z  Ks. Biskupem Ordynariuszem przygotowuje wniosek do Narodowego 
Instytutu Dziedzictwa Kulturowego, aby wpisać  Boże Ciało na Listę Krajową. 
Następnie można będzie wystąpić do UNESCO o wpis na Listę Światową  Niematerialnego 
Dziedzictwa.
Burmistrz Miasta podziękował Radnemu M. Trzosce za podjęcie powyższej inicjatywy.
Radna E. Zbudniewek – zwróciła się z zapytaniem w imieniu mieszkańców osiedla 
Starzyńskiego, dlaczego Koncert „Lemon Festiwal” nie odbywał się na Błoniach. 
Mieszkańcy byli bardzo rozżaleni, że było głośno i wiele osób niewyspanych w poniedziałek 
musiało pójść do pracy.
Burmistrz Miasta – poinformował, że było wiele telefonów  mieszkańców z pretensjami,
że  odbędzie  się Koncert „ Lemon Festiwal” na Osiedlu Starzyńskiego. 
Okazało się, że przyjechali normalni wykonawcy , ubrani dobrze. Wszystkie miejsca 
noclegowe były zajęte w hotelach . 
To nie była jakaś dzika muzyka, ale prawdziwy Koncert o skali krajowej, bardzo dobrze 
zorganizowany, dobrze zabezpieczony. Często  mówiono, że w naszym mieście nic się nie 
dzieje, należy takie koncerty organizować w przyszłości.
Pan B. Bończak – Zastępca Burmistrza Miasta – poinformował, że organizatorzy 
spodziewali się około 5.000 widzów każdego dnia. Na koncertach w dniach 28,29 czerwca 
b.r. było około 3-4 tys. osób. Muszla Koncertowa  może pomieścić około 800 osób, nie 
można było zorganizować koncertu na Błoniach, ponieważ nie jest zakończony projekt 
unijny, nie można było pozwolić, aby wjechał tam sprzęt ciężki.
Urządzono bardzo dużą scenę z  bardzo dużym nagłośnieniem. Nigdy w Łowiczu nie było, 
tak dobrze oświetlonej sceny, oraz  takiego sprzętu muzycznego. 
Na pewno było to pewne utrudnienie dla mieszkańców, ale niektórzy z mieszkańców osiedla 
twierdzili, że nie należy przejmować się hałasem. W niedzielę  było uprzątanie terenu i nie 
było żadnego koncertu. Komendant Policji był zachwycony ochroną, przygotowaniem 
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koncertu. Łowicki Ośrodek Kultury, który był współorganizatorem informował mieszkańców, 
że będzie głośno, były rozdawane  ulotki , informacje w mediach i prasie. Obok urządzono 
wesołe miasteczko dla dzieci. Stwierdził, że jest to jedyne miejsce, gdzie można było urządzić 
koncert i ogrodzić teren. Bardzo wiele ludzi przyjechało na koncert z całej Polski  oraz 
z zagranicy, bardzo dobry był oddźwięk po koncercie zarówno w prasie i Internecie. 
Przyjechały gwiazdy wysokiej klasy, które  przyciągały fanów z całej Polski. 
Radna G. Sobieszek- poinformowała, że była obok placu na którym odbywał się Koncert 
o godz.24-tej w piątek. Wszystko jest lepiej zorganizowane niż na Dniach Łowicza , była 
bardzo dobra ochrona, która kontrolowała wszystkich, wyciszała, uspakajała. Bramki były jak 
na profesjonalnym koncercie , wszyscy byli  kontrolowani. 
Przez 2 dni miasta zaczęło żyć, nawet w sobotę i niedzielę kawiarnie i restauracje nie cieszą 
się w mieście tak dużym powodzeniem. Bilety były bardzo drogie i takie koncerty należy 
wprowadzić na stałe do kalendarza imprez kulturalnych w mieście.
Radna E. Zbudniewek – poinformowała, że odpowiedź Pana Burmistrza Bończaka jest 
wystarczająca, zbyt mało miejsca na planowaną imprezę i projekt unijny na Błoniach nie 
zakończony. Stwierdziła, że takiej odpowiedzi udzieli zainteresowanym mieszkańcom osiedla 
Starzyńskiego. Poinformowała, że jej osobiście taka muzyka nie przeszkadza.
Radny R. Szmajdziński – stwierdził, że należy zastanowić się czy warto organizować takie 
koncerty.  Poinformował, że obserwował przygotowania do imprezy, rozmawiał z 
menadżerem, wykonawcami. Wszyscy byli zadowoleni z publiczności w naszym mieście, 
mieszkańcy byli zachwyceni wykonawcami. Należy zwrócić uwagę na dobrą promocję 
miasta, ponieważ osób przyjezdnych na koncert było bardzo wiele. Mieszkańcy na meczach, 
czy koncertach są spokojni i nie potrzeba  żadnej interwencji Policji. Podziękował i 
pogratulował  udanej imprezy.
Radny M. Trzoska – stwierdził, że należy pogratulować organizatorom imprezy a Rada czy 
Miasto powinno  się zastanowić jak pomagać w organizacji. Miasto tylko pomagało 
zorganizować koncert i z wypowiedzi Radnych wynika, że należy pomagać przy takich 
imprezach.
Burmistrz Miasta – wyraził zadowolenie z wypowiedzi Radnych popierających organizację 
podobnych imprez. Przypomniał, że w 2007 roku była organizowana impreza nocna na 
stadionie i wszyscy byli zadowoleni. Dobrze, że  mieszkańcy chcą słuchać różnej muzyki. 
Stwierdził, że w przyszłości planowane są podobne  imprezy.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje informację do 
wiadomości.

Ad. 7. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że odpowiedzi  na interpelacje i wnioski 
Radnych z poprzedniej sesji zostały udzielone w ustawowym terminie. 

Radny W. Michalak – zgłosił wniosek w sprawie naprawy ulicy Polnej i Niciarnianej.    
                                                /stanowi załącznik /
Radny zgłosił wniosek w sprawie naprawy chodnika i podjęcia drzew rosnących w chodniku 
na ulicy Żwirki i Wigury w Łowiczu.
                                                    /stanowi załącznik/
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Radny R. Wójcik i Radny R. Szmajdziński – zgłosili wniosek o uwzględnienie w pracach 
nad projektem budżetu na 2014 rok budżetu obywatelskiego i wprowadzenie stosownych 
procedur w celu jego realizacji.
                                                   / stanowi załącznik/
Burmistrz Miasta poinformował, że wiemy iż w dużych miastach funkcjonuje budżet 
obywatelski. W naszym mieście mamy taki budżet obywatelski  od wielu lat. Co roku 
organizowane są spotkania z mieszkańcami, którzy zgłaszają swoje wnioski.
Wiele wniosków jest uwzględnianych w budżecie miejskim na poszczególne lata.
Poinformował, że na osiedlu Górki mieszkańcy postulowali o budowę  ulic: Ogińskiego, 
ul. Nałkowskiej, ul. Łąkowej. Natomiast na Osiedlu Korabka o budowę chodnika przy ulicy 
Grunwaldzkiej, ulicy Legionów. Planowane jest pozyskanie środków finansowych w ramach 
tzw. Schetynówki , ale decyzje powinny być podejmowane przez władze miasta.
Porównując się do dużych miast jak: Poznań, Wrocław ,które ustalają budżety obywatelskie 
to budżet powinien być w naszym mieście ustalony na poziomie co najmniej 300.000 złotych. 
Poinformował, że należy zastanowić się nad budżetem obywatelskim, natomiast planowane 
są spotkania z mieszkańcami w październiku b.r. gdzie mieszkańcy miasta będą zgłaszali 
swoje potrzeby.
Radny R. Szmajdziński – zwrócił uwagę, że konsultacje społeczne, zebrania w zarządach 
osiedlowych, to co innego niż utworzenie budżetu obywatelskiego. Stwierdził, że podobną 
kwotę  na budżet obywatelski wyliczyli Radni.
Burmistrz Miasta – poinformował, że w żadnych z ościennych miast: Kutnie, Łęczycy, 
Głownie , Strykowie , Łodzi nie ma spotkań z mieszkańcami. Poinformował, że są to trudne 
spotkania przy udziale Burmistrzów, Radnych, Dyrektorów zakładów, Naczelników Urzędu 
Miejskiego. Wiele spraw i potrzeb zgłaszanych przez mieszkańców jest realizowany na 
bieżąco lub w następnych latach.
Radny J. Kośmider – podziękował na wykonanie oświetlenia na ulicy Krudowskiego
oraz na pasażu od ul .A. Krajowej do ul. Kutrzeby. Zwrócił uwagę, że należy dokonać 
podcinki drzew, ponieważ zasłaniają oświetlenie z lamp ulicznych. 
Zgłosił pisemny wniosek, który stanowi załącznik.
Burmistrz Miasta – stwierdził , że zostanie to sprawdzone i jeśli będzie taka możliwość to 
wniosek będzie zrealizowany.
Radny J. Kośmider - poinformował, że mało widoczne są znaki drogowe przy ul.
 A. Krajowej, Bołtucia, Jordana,  ponieważ są zasłaniane przez gałęzie drzew. 
Zwrócił uwagę na konieczność częstszych patroli w rejonie ul. A. Krajowej, ponieważ 
kierowcy przekraczają tam dozwoloną szybkość.
Radna E. Zbudniewek – podziękowała za szybkie wyrównanie obszaru przy ulicy 
Starzyńskiego, gdzie zawracają karetki i samochody.
Burmistrz Miasta – poinformował, że przy ulicy Starzyńskiego jest problem z kanalizacją 
przy tej ulicy, który może potrwać około 3 miesięcy. 
Należy liczyć się z ograniczeniem dostaw wody na tym osiedlu.
Przewodniczący Rady Miejskiej –poinformował, że należy spowodować, aby odpady 
biodegradalne na terenie miasta  były odbierane przez odbiorcę częściej niż obecnie.
Burmistrz Miasta –poinformował, że umowa jest podpisana z Firmą Igielski- Dymek, który 
odpowiada na wszystkie telefony z Urzędu Miejskiego i jeśli jest konieczność odbioru 
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nieczystości to wysyła samochód. W następnej umowie będzie zapis o częstszym odbiorze 
nieczystości. 
Przewodniczący Rady Miejskiej informuje, że wpłynęło pismo od Dyrektora Gimnazjum 
Nr 2 o nadanie nazwy dla nowo budowanego ronda  „Ronda  im. Jana Wegnera”.
                                                 / stanowi załącznik/
Przewodniczący Rady Miejskiej o uroczystościach związanych z dniem 1 sierpnia b.r. z 
okazji 69 rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego.
                                             /pismo stanowi załącznik/
Zaprosił wszystkich Radnych do udziału w uroczystościach.
Radny M. Trzoska –poinformował, że popiera wniosek Pani Dyrektor Gimnazjum nr 2 
w sprawie nadania „Ronda im. Jana Wegnera”.
Poinformował, że corocznie w Warszawie organizowany jest bieg w rocznicę wybuchu 
Powstania Warszawskiego w którym brał udział łowiczanin Pan Jakub Pierzankowski 
i zajął 11 miejsce, dlatego należą mu się gratulacje. Stwierdził, że osobiście planuje wziąć 
udział  w tym roku w takim biegu.
Burmistrz Miasta – stwierdził, że Łowiczanie biegają i nie muszą być do tego zachęcani. 
Stwierdził, że zawsze jest orędownikiem nazywania miejsc, budynków, szkół ulic imieniem 
miejscowych zasłużonych. Należy zastanowić się nad nazwaniem ronda im. Jana Wegnera.
Poinformował, że nie mamy ulicy, skweru  nadanej imieniem Marszałka J. Piłsudskiego, 
rozważamy możliwość nadania jego imienia dla Parku Błonie , przygotowany będzie projekt 
uchwały.
Radny T. Żaczek – poinformował, że Łowiczanie planują w dniu 1 sierpnia b.r. wyjazd 
do Warszawy ale jest wiele osób, które przyjeżdżają na uroczystości do Łowicza z Warszawy, 
głównie członkowie Szarych Szeregów.
Radna E. Zbudniewek – poinformowała, że w naszym mieście przez 600 lat  rezydował 
Prymas i były to wybitne postacie a nie ma żadnej ulicy nazwanej  ich imieniem.

Ad. 8.  

   Termin następnej Sesji Rady Miejskiej  planowany jest na  29 sierpnia  2013 roku 
godz.13-ta z tematem: 

1.Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.

 Planowane posiedzenia Komisji na miesiącu sierpniu 2013 roku – przedstawił 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Władysław Michalak.
                                          / stanowi  załącznik/

Ad.9.

 Na tym zakończono  obrady  XLIV  Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała :                                 Sekretarz   Sesji:                           Przewodniczący Rady 

Alicja Dutkiewicz                           Grzegorz  Durka                            Henryk  Zasępa     
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	      Stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych jest 19 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

